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        NIEUWSBRIEF PvdA     
   Berkelland   Uitgave: november 2020 

 

Geachte leden, 
 

Hierbij de 4e editie van onze nieuwsbrief !! 
 

En nog steeds wordt een groot deel van ons dagelijks leven 
beheerst door Corona/Covid-19…..  
Hoewel er licht gloort aan het eind van de tunnel  in de vorm 
van een vaccinatieprogramma dat aanstaande is, raken er op 
dit moment nog steeds veel mensen besmet, waarvan een 
behoorlijk aantal ernstig ziek wordt en er helaas enkele -ook 
in Berkelland- komen te overlijden. Over het algemeen ervaart 
iedereen het dagelijks leven als ‘saai’ nu ons het ‘normale’ 
sociale samenleven praktisch onmogelijk is geworden. 
 

PvdA-Berkelland roept iedereen op om het nog even vol te 
houden met het goed in acht nemen van de wetenschappelijk 
onderbouwde regels van onze overheden. Als we dat 
allemaal doen dan helpen we niet alleen onszelf, maar vooral 
de hele samenleving.  
Ook solidariteit !! 
 

Wat je ook doet en hoe je ook leeft: iedereen heeft zich 
moeten voegen naar Corona/Covid-19. Ook de  gemeente-
raadsfractie en het afdelingsbestuur van  PvdA-Berkelland 
hebben hun werkwijze moeten aanpassen. Er wordt met 
behulp van handige digitale hulpmiddelen op afstand van 
elkaar gecommuniceerd en vergaderd. Dat is verre van 
optimaal, maar andere mogelijkheden zijn er niet.  
 

Conform de landelijke statuten moet elke PvdA-afdeling elk 
jaar, alsmede periodiek ter voorbereiding op o.a. 
gemeenteraadsverkiezingen voldoen aan een aantal for-mele 
afspraken, zoals het vaststellen van jaarrekening, begroting, 
verkiezingsprogramma,  kandidatenlijst, etc. En dat gebeurt 
dan op democratische wijze in een Algemene Leden 
Vergadering. Onze eerstvolgende ALV staat gepland op 3-
dec-2020 in ’t Stieltjen in Haarlo: de agenda en de stukken 
daarvoor heeft iedereen inmiddels ontvangen. Vanwege de 
op dit moment geldende coronaregels mogen max. 30 leden 
fysiek aanwezig zijn bij deze vergadering; echter het is ook 
mogelijk om digitaal aan te haken bij de videoconferentie.  
Fysiek of op afstand: Meldt u aan en doe mee !! 
 

In deze nieuwsbrief informeren onze raadsleden u over de 
meest in het oog springende zaken die zich op het politieke 
vlak hebben voorgedaan resp. nu actueel zijn. Onze 
fractievoorzitter heeft zoals altijd het laatste woord; dit keer 
zonder column maar een bijdrage over het sociaal domein en 
de zorg die leest als een column ! 
 

 
 

 
 

 
Bestuur en fractie van Partij van de Arbeid Berkelland 

wensen u een fijne kerst- en eindejaarstijd en een 
gelukkig 2021. Houdt u aan de regels en blijf gezond !! 

 

Eindredactie Nieuwsbrief 
 

 

Gemeente Berkelland: Begroting 2021 

De gemeente Berkelland moet fors bezuinigen. Dat 

gaat pijn doen, gaat voelen alsof er weinig mogelijk is. 

Een jaar geleden zaten vertegenwoordigers van alle 

fracties in Arnhem in het provinciehuis. Vanwege de 

slechte financiële positie van Berkelland opgeroepen 

door  het provinciebestuur van Gelderland. Alle partijen 

hebben toen aangegeven dat ze er alles aan zouden 

doen om de begroting van de gemeente sluitend te 

maken. Iedereen wilde constructief meebouwen aan 

Berkelland en voorkomen dat de gemeente verder in 

het slop raakt.  

 

De PvdA wil haar verantwoordelijkheid nemen.             

Wij merken dat dat soms onmogelijk wordt gemaakt. De 

Begroting 2021 is misschien wel het belangrijkste 

document dat we hebben besproken sinds het ontstaan 

van Berkelland. Daarom vindt de PvdA het 

onbegrijpelijk dat de begroting onnavolgbaar is: er is 

geschoven in de begrotingsposten en het financiële 

plaatje sluit niet aan op eerdere documenten. Als 

heldere informatie ontbreekt, is het onmogelijk om over 

de begroting te discussiëren en te onderhandelen. Zo 

kunnen wij als raadsleden het beleid niet meer 

controleren en onze inwoners moeilijk 

vertegenwoordigen. De PvdA heeft in haar Algemene 

beschouwingen de nadruk gelegd op solidariteit, 

sociaal beleid, duurzaamheid, woningbouw en het 

eerlijke gesprek met de inwoners van Berkelland. 

 

    

 

 
 

 



2 
 

 
 
 
Nieuwsbrief PvdA Berkelland Nov20 
 

 
 

 
 

Motie ‘vreemd aan de agenda’  
Inzake windturbines bij de Avinkstuw. 

 
Tijdens de raadsvergadering van 14 oktober j.l. hebben 

wij als Partij van de Arbeid, samen met de D66 en OBL 

een motie ‘vreemd aan de agenda’ ingediend (dit is een 

motie over een onderwerp dat niet op de agenda van 

de gemeenteraad staat). 
 

Ons doel hiermee was om het bestaande beleidskader 

RODE (Ruimtelijk Ordening en Duurzame 

Energieopwekking) te herijken en dan in deze herijking 

zoekzones voor duurzame energieopwekking op te 

nemen, gebaseerd op alle ruimtelijke overwegingen 

waaronder ook het aantal omwonenden en de nabijheid 

van de woonkernen. Voorts zou de gemeente 

vroegtijdig Quick Scans moeten uitvoeren zodra een 

initiatiefnemer met een plan voor duurzame 

energieopwekking zich meldt. In zo’n onderzoek moet 

het plan worden beoordeeld op behoud van 

landschappelijke waarden, ruimtelijke inpasbaarheid, 

clustervorming, afstand tot woningen en woonkernen 

en maatschappelijk acceptatie. Ook dient de gemeente 

vroegtijdig proactief afspraken te maken met de 

initiatiefnemer over participatie van en communicatie 

met omwonenden. Tenslotte zijn de indieners van 

oordeel dat de gemeente medewerking aan het plan 

‘Avinkstuw’ moet opschorten vanwege het ontbreken 

van voornoemde overwegingen. 
 

Deze motie was noodzakelijk, omdat wij ons bij het plan 

‘Avinkstuw’ vanaf het begin hebben gestoord aan het 

ontbreken van een goede informatievoorziening naar 

onze inwoners en naar ons als raadsleden. De gang 

van zaken rond dit project heeft ervoor gezorgd dat 

inwoners, die voorheen goede buren waren, nu 

tegenover elkaar staan en tegen elkaar worden 

uitgespeeld vanwege commerciële belangen. Het zo 

geroemde "noaberschap" staat onder grote druk: 

mensen worden zelfs ziek van de toenemende 

spanningen, frustratie en onzekerheden. En dat alles 

gebeurt dan ook nog eens bewust, als er op de huidige 

manier wordt doorgegaan. De Partij van de Arbeid gaat 

hier niet langer in mee; wij passen ervoor om 

Berkellanders op deze manier in ellende te storten. 
 
 

 

 

 

VERVOLG: Motie ‘vreemd aan de agenda’ inzake Avinkstuw. 

 

Ja, het klopt; als Partij van de Arbeid hebben wij voor 

het RODE-beleid gestemd. En ja, het klopt; wij zijn een 

voorstander van windenergie. 
 

Maar wij zien en merken nu dat wij niet op de goede 

weg zitten. De Partij van de Arbeid ziet net als de D66 

en OBL dat het zo niet verder kan (en we begrijpen niet 

goed waar GroenLinks is in deze). 

Wij zijn van mening (nu er nog geen vergunningen zijn 

aangevraagd) dat wij als raad moeten ingrijpen en per 

direct het proces rondom de Avinkstuw moeten stoppen 

en een andere koers moeten uitzetten, zodat er wel 

draagvlak ontstaat voor windmolens en andere 

energie-opwekkers. 
 

Iets later ontving de gemeenteraad een brief van het 

college met de mededeling dat het RODE-beleid “on 

hold” wordt gezet. Het college wil nu in gesprek met de 

raad over nieuwe kaders. We wachten die uitnodiging 

af, maar vinden wel dat het snel moet gebeuren. Wij 

hebben de partijen voorgesteld om zelf als raad de 

regie te nemen. Een raadswerkgroep kan zich hier 

beter in verdiepen dan het college. Het organiseren van 

een hoorzitting met diverse deskundigen zou een goed 

instrument zijn om die kaders te stellen.  
 

Bekijk de beschouwing van dit onderwerp door Hans 

Pelle in bijgaand filmpje (met dank aan “Nieuws uit 

Berkelland” d.d. 20-10-2020): 
 

https://www.youtube.com/watch?v=Tvf7P8UcpgU&t=1s 
 

 

 

HERINNERING 

ALGEMENE LEDEN 

VERGADERING 

PVDA BERKELLAND 
 

 

DONDERDAG 3 DECEMBER 2020, 19:30U 

’T STIELTJEN, WOLINKWEG 3, HAARLO 
 

 

VANWEGE CORONA SVP VOORAF AANMELDEN 

BIJ ONZE SECRETARIS HENK ATEMA 
 

  EMAIL: HENKATEMA@GMAIL.COM 

       Tel: 06-14956009 

 

https://www.youtube.com/watch?v=Tvf7P8UcpgU&t=1s


3 
 

 
 
 
Nieuwsbrief PvdA Berkelland Nov20 
 

 
 

 

 

Solidariteit in tijden van corona 
 
De hele wereld heeft last van het coronavirus. 

Nederland valt op het moment negatief op door het 

toenemende aantal besmettingen, de 

ziekenhuisopnames en de sterfgevallen door COVID-

19. Het kabinet adviseert dringend om in publieke 

binnenruimtes mondkapjes te dragen in de strijd tegen 

het virus en deze week heeft premier Rutte 

aangekondigd dat het dragen van mondkapjes 

verplicht gaat worden; a.s. dinsdag 1 december zal de 

mondkapjesplicht ingaan.  

 

Ook in Berkelland grijpt het virus om zich heen.  

De PvdA vindt het belangrijk dat alle inwoners van 

Berkelland de mogelijkheid hebben om zich aan de 

regels te houden waaraan we ons houden om 

iedereen gezond te houden in deze moeilijke tijd. Het 

is van het grootste belang dat we samenwerken en 

solidair zijn met elkaar. We moeten daarvoor allemaal 

offers brengen, voor de een is dat lastiger dan voor de 

ander. Voor mensen met een laag inkomen is het 

lastiger dan voor de meesten: als je moet kiezen 

tussen het aanschaffen van een brood of mondkapjes, 

wordt de drempel om jezelf en anderen te beschermen 

in coronatijd wel erg hoog.  

 

 
 

De PvdA vindt dat de gemeente een zorgplicht heeft 

en vroeg het college van B en W om gratis mondkapjes 

beschikbaar te stellen voor minima en andere 

inwoners met een laag inkomen.  

 

Het college heeft ons verzoek gehoord en kwam in 

actie. Vanaf begin november kunnen inwoners met 

een laag inkomen gratis herbruikbare mondkapjes 

afhalen bij het gemeentehuis en de vestigingen van 

bibliotheken. De mondkapjes worden ook toegevoegd 

aan de pakketten van de voedselbank.  

 
 
 

 

Bouwen binnen het GNN van Eibergen 
 

Onlangs heeft de PvdA-fractie schriftelijke vragen 

gesteld over bouwactiviteiten binnen de grenzen van 

het Gelders Natuurnetwerk te Eibergen.  

Tot onze verbazing hadden op de betreffende locatie 

al bouwactiviteiten plaatsgevonden terwijl de 

terinzagelegging van deze ontwerp-omgevings-

vergunning nog niet verstreken was. Wat later bleek 

zelfs, dat er al bouwactiviteiten waren uitgevoerd 

voordat die inzage-procedure was gestart.  
 

 
 

Op de vraag aan de gemeente of hier toestemming 

voor was gegeven, kwam als antwoord van een 

ambtenaar dat er wel afspraken waren gemaakt, maar 

niet over het vroegtijdig starten met bouwactiviteiten. 

Het college heeft aansluitend de bouwactiviteiten 

stilgelegd. Als raadslid weten wij en het college 

natuurlijk ook, dat er voor het bouwen binnen een 

GNN-gebied speciale regels gelden. Dit weerhield mij 

er niet van om mij verder te verdiepen in alle openbare 

stukken die op dat moment beschikbaar waren. De 

vele onduidelijkheden en tegenstrijdigheden die erin 

staan maken de gehele procedure erg ondoorzichtig. 

Dat het college in deze situatie op voorhand een 

rooivergunning heeft verleend en een 2de inrit wil 

vergunnen terwijl er al een inrit is (1); dat de te bouwen 

voorziening niet een groot openbaar belang dient (2), 

en dat er niet is afgestemd met de provincie 

Gelderland (3), roept vragen op.  

Inzake het laatste punt staat in de onderliggende 

stukken op pagina 9 van de Ruimtelijke onderbouwing 

bij het kopje ‘Vooroverleg instantie’: Omdat het hier 

gaat om vermindering van het bebouwingsoppervlak 

en de nieuwe bebouwing op het huidige erf komt en 

daarbij dus niet meer, maar mogelijk zelfs minder 

invloed heeft op de omgeving, is het plan niet gestuurd 

naar de overlegpartners.  

Kortom: In dit geval gaat het hierbij dus om de 

provincie, die bewust niet is geïnformeerd. Dit is niet 

conform de procedure en uiteraard te gek voor 

woorden. 
 

Wordt ongetwijfeld vervolgd. 
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Reageren op deze nieuwsbrief ? 
 

Stuur uw reactie per mail of per post naar het 
secretariaat van PvdA-Berkelland 

 

henkatema@gmail.com      
Lijsterstraat 67, 7161JW Neede 

 

 

Bestuurlijke vernieuwing 
 

In deze raadsperiode wordt veel geklaagd over de 

slechte sfeer in de gemeenteraad. Coalitiepartijen en 

oppositiepartijen buitelen over elkaar heen en dat is 

een verlies voor alle inwoners van Berkelland.  

De sfeer wordt voor een deel bepaald door de manier 

waarop de raad werkt. De werkdruk voor raadsleden is 

hoog: er zijn veel vergaderavonden, er worden 

complexe dossiers besproken en de communicatie 

met inwoners schiet tekort. Iedereen in het 

gemeentehuis voelt wel aan dat er iets moet 

veranderen, zeker nu de gemeente steeds meer van 

inwoners vraagt en het de afgelopen maanden steeds 

meer duidelijk wordt dat inwoners zich niet gehoord 

voelen.  

 

De afgelopen maanden heeft een werkgroep met 

vertegenwoordigers van alle partijen in de 

Berkellandse raad samen met de griffiemedewerkers 

onderzoek gedaan naar de werk- en 

vergadermethoden van de raad.  

Raadsleden, commissieleden, het college en de 

ambtenaren hebben een enquête ingevuld en de 

werkgroep heeft geïnventariseerd welke problemen er 

leven en welke verbetersuggesties er al zijn.  

Op 25 november werd dit besproken in de raad.  

 

Als de manier waarop we werken niet meer past bij de 

mensen die we zijn en het werk dat we hebben, dan 

moeten we kritisch evalueren en dingen veranderen. 

De PvdA is heel blij met de uitwerking van de enquête. 

Het is een uitgebreide verkenning geworden, met 

concrete aanbevelingen. De rapportage geeft ons 

heldere handvatten voor aanpassingen: bijvoorbeeld 

het debat actiever en levendiger maken, zodat 

standpunten echt worden uitgewisseld. Ook de dialoog 

met de inwoners over onze besluiten en het beleid 

moet veel meer aandacht krijgen.  
 

 

 
 

 
 

 

 
 

Parkeerplaatsen  
Bij het Gemeentehuis in Borculo 

 

De PvdA-fractie heeft het voorstel gelezen waarin het 

college overweegt om de gemeenteraad voor te 

stellen, het pand en kavel Needseweg 31 te Borculo 

aan te kopen, te slopen en de ruimte in te richten als 

parkeerplaats voor misschien 280 parkeerplaatsen 

(vooral ten behoeve van de ambtenaren die bij de 

Gemeente Berkelland werkzaam zijn).  

Dit alles á € 1.500.000,-.!! 
 

 
 

Wij hebben hierover schriftelijke vragen gesteld.  

Uiteraard vanwege de kosten, maar vooral vanwege 

de zwakke onderbouwing van wethouder Teselink.  
 

In het kader van een gezond en fatsoenlijk 

personeelsbeleid zou je mogen verwachten dat het 

college “fietsen naar je werk” zo sterk mogelijk 

stimuleert. Er ligt een mooie uitdaging, gelet op het feit 

dat wij toch ook over veel, jonge personeelsleden 

beschikken die we toch ook graag gezond en sterk 

willen houden. Openbaar Vervoer is een goed 

alternatief voor als fietsen niet mogelijk is. Voorts zal 

de toename van het thuiswerken (ook nà corona) het 

aantal reisbewegingen (blijvend) temperen.  
 

We hebben gevraagd welke berekening ten grondslag 

ligt aan de 280 parkeerplaatsen en in hoeverre de 

gemeente van oordeel is dat er voor ieder 

personeelslid die met zijn of haar auto naar Borculo 

komt, een auto-parkeer plaats beschikbaar moet zijn? 

Hierbij verwijzend naar de situatie in grote steden, 

waar werkgevers (incl. overheden) geen of nauwelijks 

parkeerruimte ter beschikking stellen ten behoeve van 

hun personeel. 
 

Ook bleek plots dat een ondernemer belangstelling 

heeft voor dit pand, om daar zijn bedrijf in te realiseren.  

Het college heeft het geheel nu op on-hold gezet in 

afwachting van de plannen van deze ondernemer. 

 
Ook dit wordt ongetwijfeld vervolgd. 

mailto:henkatema@gmail.com
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Onderwijshuisvesting 
 
In juli heeft de raad van Berkelland besloten tot 
nieuwbouw van het Staring College in Borculo. Beide 
locaties zullen onder één dak gebracht worden en de 
nieuwe school zal gebouwd worden bij de tennisbaan 
en de sportvelden van De Wildbaan. De PvdA heeft in 
de discussie steeds benadrukt dat we een duurzaam 
en energieneutraal gebouw willen en het college heeft 
toegezegd dat er hoge eisen gesteld zullen worden 
aan de bouw, voor het klimaat. De PvdA wilde meer 
voorzieningen combineren en bijvoorbeeld ook de 
bibliotheek huisvesten in de nieuwe school, maar 
daarvoor bestond geen meerderheid. Het hele plan zal 
bijna 15 miljoen euro kosten. Dat heeft grote gevolgen 
voor het budget voor onderwijshuisvesting en voor 
andere plannen van scholen in Berkelland 

 

 

VERVOLG: Onderwijshuisvesting 

Gemeenten zijn verantwoordelijk voor investeringen 

in de huisvesting van het primair en voortgezet 

onderwijs, maar ze krijgen daarvoor beperkte 

middelen van het Rijk. In de raad is in het najaar het 

Integraal Huisvestingsplan (IHP) vastgesteld. In dat 

plan hebben de gemeente en scholen hun gedeelde 

visie op het scholenlandschap van de toekomst 

opgenomen. De gemeente Berkelland heeft een groot 

aantal schoolgebouwen. Doordat er minder kinderen 

geboren worden en er sprake is van bevolkingskrimp, 

komen veel klaslokalen leeg te staan. De gemeente 

wil dat basisscholen samengaan en Integrale 

Kindcentra (IKC’s) mogelijk maken in de verschillende 

kernen van Berkelland. Een IKC brengt een school en 

een kinderopvangorganisatie onder één dak.  
 

Er is lang gepraat over het IHP, door ouders, 

leerkrachten, medezeggenschapsraden, school-

besturen, ambtenaren en wethouders. De PvdA was 

blij dat het gesprek over scholen zo goed verliep en 

was daarom des te meer teleurgesteld, omdat vanaf 

maart dit jaar de communicatie tussen de gemeente 

en de schoolbestuurders van Stichting Keender, 

OPONOA en VCO ontspoorde en de eensgezindheid 

verdween. De wethouder bleek geen notulen te 

hebben laten maken van het overleg met de scholen. 

Een nieuw te vormen IKC in Borculo kreeg voorrang 

in het IHP, terwijl er schoolgebouwen in Berkelland 

zijn die in veel slechtere staat verkeren. De raad en 

de wethouder ontvingen een alarmerende brief van de 

medezeggenschapsraad van de Kardinaal Alfrink-

school uit Neede. De kinderen en leerkrachten die op 

de Alfrinkschool werken hebben te maken met slechte 

ventilatie. Als de ‘r’ in de maand komt, moeten de 

winterjassen in de lokalen aan. Het gebouw moet 

nodig onderhouden worden, maar zo’n investering is 

geldverkwisting als de school binnen afzienbare tijd 

samengaat met basisschool De Marke.  
 

De PvdA heeft met D66, GroenLinks en OBL een 

voorstel gedaan om toch in de komende jaren aan de 

slag te gaan met de huisvesting van de Alfrinkschool 

en De Marke, maar de coalitiepartijen gingen daar niet 

in mee. CDA, Gemeentebelangen en VVD zijn wel 

doordrongen van de noodzaak om snel aan het werk 

te gaan voor de scholen en willen daarvoor eventueel 

extra geld beschikbaar stellen.  

 

 
 

 

PARTIJ VAN DE ARBEID-BERKELLAND 

Het bestuur is gestart met de voorbereidingen voor de 
gemeenteraadverkiezing in 2022.  
Er komt een scala aan taken op ons af: speerpunten 
bepalen; verkiezingsprogramma opstellen; kandidaat-
profielen opmaken; kandidaten vinden; zichtbaarder 
worden; etc. 
 

Leden maken de partij ! Nu en in de toekomst ! 
 

We zijn als bestuur op zoek naar leden die zich actief 
willen en kunnen inzetten voor de onze afdeling van 
de partij en dus voor ons aller maatschappij.  
 

 
 

De realiteit is dat bij veel PvdA-leden in Berkelland op 
zijn minst al wel een streepje grijs in de haren zit. “Hoe 
ouder, hoe meer tijd” gaat het ook niet altijd meer op 
omdat over het algemeen genoeg te doen is als 
vrijwilliger van een vereniging, als dagopvang van de 
kleinkinderen, als de tuin je trekt, als een vakantie 
lonkt of als de plicht als mantelzorger roept…. 
 

Het ledenbestand zou dus best wat groter en zeker 
qua opbouw meer divers van kunne en leeftijd mogen 
zijn. Over enige weken zullen we u daarom betrekken 
in een wervingsactie naar nieuwe leden . 
 

Wie mogelijkheden ziet om actiever te worden voor 
PvdA-Berkelland wordt verzocht om contact op te 
nemen met het bestuur via de secretaris. 
  
 
 
 

 

 

Rode familie 
Algemene Leen Vergadering 

do 21-mrt-2010; 19:30u 
Kulturhus ’t Stieltjen, Haarlo 
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Schuldhulpverlening 
 

In september is het nieuwe beleidskader 

Schuldhulpverlening 2021-2024 aangenomen door de 

raad. De PvdA vindt het een goede ontwikkeling dat 

de focus voortaan meer gelegd wordt op preventie en 

vroegsignalering. De gemeente zal nauwer samen-

werken met energieleveranciers, zorgverzekeraars, 

de wooncorporatie en de gemeentelijke belastingen 

om mensen met schulden eerder in beeld te krijgen. 

We weten dat snel ingrijpen van het grootste belang 

is. Hoe langer mensen schulden houden, hoe meer dat 

hun leven beheerst en ontregelt.  

 

De PvdA wil schuldenproblematiek uit de taboesfeer 

halen en denkt dat inwoners beter geholpen kunnen 

worden als de gemeente duidelijker communiceert 

over hulpverlening. De taal in formulieren moet helder 

en bondig zijn. Regels moeten ondubbelzinnig zijn. Als 

er aanwijzingen zijn dat iemand in de schulden raakt, 

dan moet hulpverlening zo snel en doeltreffend 

mogelijk worden ingezet, zodat mensen weer 

perspectief krijgen. De PvdA-fractie is blij met het 

nieuwe beleidskader.  

 
 

 

VERVOLG: Sturingsmaatregelen in het sociale domein 

De PvdA gelooft niet dat de sturingsmaatregelen in 

het sociale domein de inwoners van Berkelland 

verder helpen. Er is geen vangnet en dat is in deze 

onzekere tijd, waarin veel mensen hun baan dreigen 

te verliezen en hun gezondheid gevaar loopt, 

onverantwoord. Ook als het coronavirus bezworen is, 

is de crisis nog niet voorbij. 
 

Halverwege november verscheen een rapport van het 

Sociaal Cultureel Planbureau met de zeer 

verontrustende conclusie dat de decentralisaties niet 

goed gelukt zijn. Het blijkt dat wijkteams in Nederland 

er vaak niet aan toekomen om mensen die hulp nodig 

hebben actief op te sporen. Het SCP concludeerde 

dat de verwachtingen van het nieuwe beleid te hoog 

gespannen waren en dat de betrokken ministeries 

realistische doelen moeten stellen, bijvoorbeeld over 

de zelfredzaamheid van mensen en de zorgzame 

samenleving.  
 

De PvdA Berkelland vindt het belangrijk dat het 

college iets met deze conclusies doet. We kunnen 

niet blijven doorgaan met beleid dat faalt. Het is 

belangrijk om te erkennen dat de gekozen strategieën 

niet geschikt zijn: mensen worden niet als vanzelf 

zelfredzaam. Vrijwilligers mogen niet worden ingezet 

om zorg te verlenen. Als het werkelijk zo eenvoudig 

was om met positieve psychologie en preventie zware 

jeugdhulp te voorkomen, dan zaten er niet zoveel 

mensen in de problemen. Nu we voornamelijk bezig 

zijn met bezuinigen lijkt het erop dat de zorg voor 

mensen minder prioriteit krijgt en dat is een grimmig 

scenario dat wij niet willen uitvoeren.   

 

 

WILT U MEER ?? 
 

Nieuwsbrieven zullen enige tijd nadat u ze per mail 
(of in de brievenbus) hebt ontvangen ook op de 

website van de  
afdeling worden geplaatst:  

 

https://berkelland.pvda.nl. 
 

Deze nieuwsbrief is niet het enige medium waarmee 
PvdA-Berkelland contact legt naar leden en 

samenleving.  
 

Kijk bijvoorbeeld ook eens achter de volgende links  
(ctrl + klik voor koppeling):   

                      

Facebook     Twitter        
 

YouTube          Instagram  
 

 

Sturingsmaatregelen in het sociale domein 
 

De PvdA-fractie ziet de onzekerheid die ontstaat 

doordat het college bezuinigingsmaatregelen neemt 

die de hele samenleving dreigen te ontwrichten. De 

vraag naar zorg neemt nog altijd toe, het budget wordt 

niet verhoogd en het college verliest zich in magisch 

denken en lijkt te gokken met sociaal kapitaal. De 

nieuwe mantra van wethouder Van Haaren is 

‘Demedicaliseren’, ‘Normaliseren’ en ‘Preventie’ van 

zorg. Het zijn toverwoorden in beleid, maar wat 

betekenen ze concreet?  

 

Het preventiebeleid is nog altijd niet meer dan een 

ambitie. In het dagelijks leven worden zorg-

professionals naar de achtergrond gedrongen en hun 

kennis wordt in twijfel getrokken. Vrijwilligers die er 

nog niet zijn moeten de algemene voorzieningen 

draaiend houden. Als klap op de vuurpijl gaf het 

college Berkelland de boodschap mee dat ‘lijden bij 

het leven hoort’. Daarover zijn mensen terecht heel erg 

boos: leiden, dat is wat het college moet doen, met een 

korte ‘ei’. Het college gooit steeds meer de 

verantwoordelijkheid voor zorg over de schutting.  

De PvdA riep het college op de samenleving in te 

gaan, contact te leggen met mensen en als goede 

bestuurders de regie en de leiding te nemen.  

 

https://berkelland.pvda.nl/
https://www.facebook.com/PvdABerkelland
https://www.facebook.com/PvdABerkelland
https://www.facebook.com/PvdABerkelland
https://twitter.com/PvdABerkelland
https://www.youtube.com/channel/UCgn4P81hjVpxDsDpFy4V7VQ?view_as=subscriber
https://www.instagram.com/pvdaberkelland/

